
Bestyrelsesmøde i GL. Brabrand - Sødalen dagtilbud.  
Deltagere: Bestyrelsen 
Fraværende: Børnesnak, Vuggestuen Spiloppen og Søstjernen   
Referent:  Anne  
 

Tid:  21.03.2023.   
Kl.: 17-19 

Sted:  Sødalskolen  

  

  Dagsorden  Tidsramme    Referat  

1  Præsentation og 
rammesætning af mødet   
 
  

17-17.15  
 

Vi starter med en præsentations runde.  
Godkendelse af dagsorden og punkter til eventuelt.  

2 Runde med nyt fra 
forældrerådene 

• Hvad er vi 
optagede af i de 
forskellige 
forældreråd? 
 

17.15-17.45    Kolds Hans har været optaget af at arbejde med værdier. Der er påbegyndt en proces 
omkring forældre og personale oplever.  
 
Enggården er optaget af de store vandpytter på legepladsen. Det er vanskeligt at få 
dække de store udgifter der kan være forbundet med dræning af legepladsen. Der er 
også et ønske om et andet kosttilbud, gerne leveret fra en anden afdeling. Derudover er 
de optagede af forældre arrangementer, hvor mange skal der være og hvilke.  
 
Safiren er optaget af meget af det samme. Især fylder det meget med de udfordringer 
meget vand på legepladsen. Derudover er man også optagede af at skabe gode 
traditioner for forældre arrangementer som fx forældrekaffe. Derudover er der 
udfordringer omkring vedligehold på legepladsen.  Svampe på legepladsen, er det OK 
Nygaard der skal fjerne det?  
 
I Tommelise har de arbejdet med at planlægge en af de to årlige arbejdsdage. Derudover 
har de i Tommelise vedtaget at der skal være to årlige pædagogiske dage, hvor 
forældrene hjælper ved at holde deres børn hjemme. Tommelise har haft den ene 
pædagogisk dag om børn der kan være svære at forstå. De arbejder også med 
observation hvor alle medarbejdere skal observere hinanden.   



Nattergalen har været optaget af at deres leder har fået nyt job. Fokus er hvordan 
forældrerådet kan støtte personalet og Heike der er stedfortræder i den perioder hvor 
der arbejdes på at ansætte ny leder. Mette der er pædagogiske leder i Enggården 
hjælper i Nattergalen i perioden. Forældrerådet ønsker at få en opdateret hjemmeside.  
 
I Solskin er forældrerådet optagede af få planlagt forældrearbejdsdag. Derudover har de i 
Solskin talt om tilsyn i dagtilbud. Der er en vis bekymring i forældrerådet.    
 
Det sidste forældreråds bekymringer giver anledning til at bestyrelsen drøfter 
muligheder og udfordringer omkring tilsynet. Bestyrelsen drøfter  
  

  Drøftelse af nyt navn til 
dagtilbuddet  
Anne og lederteamet 
ønsker sig et nyt navn til 
dagtilbuddet  
 

17.45-18.00    Bestyrelsen vil gerne at vi indstiller til dagtilbuddet kommer til at hedde Brabrand Sørens 
Dagtilbud. 

 Information om det 
videre arbejde med 
arbejdet med 
relationskompetence v. 
Anne og Maria  

18-18.20    Punktet udsættes til næste møde.  

  Indledende drøftelser 
omkring kost til 
dagtilbuddet  

18.20-18.50    Udskydes til næste møde på grund af tidsmangel  

 Evt. og punkter til næste 
møde  

18.50-19  
 

  Der er en stor frustration omkring vand på legepladserne.  
Det drøftes hvordan vi som bestyrelse kan hjælpe de afdelingerne.  
Ønske om at have en dialog om rekrutteringsudfordringer.  
 
 

 


